

43. *M. Martin.*—Pour donner certaines instructions à la Commission spéciale *re* pain.
44. *Ward.*—Pour offrir à la Cie des tramways de se charger de l'enlèvement de la moitié de la neige. (10 *No vembre.*)
45. *M. Martin.*—Pour établir un système d'assurance mutuelle. (10 *Novembre.*)
46. *Ward.*—Pour amender le règlement No 376 *re* Cie du chemin de fer de Montréal et des Comtés du Sud. (10 *Novembre.*)

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Cité.*

43. *M. Martin.*—To instruct the Special Committee *re* bread. (10th *November.*)
44. *Ward.*—To offer M. S. Ry. Co. to undertake one half the removal of snow. (10th *November.*)
45. *M. Martin.*—To establish a mutual insurance. (10th *November.*)
46. *Ward.*—To amend by-law No. 376 *re* Montreal & Southern Counties Ry. Co. (10th *November.*)

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*



## RUE ST-ANTOINE

(5ième section)

Dans l'instance de l'expropriation pour l'élargissement de la rue St-Antoine (5ième section) côtés Sud et Nord, de la rue Guy à la rue Fulford, dans le quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

### AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que les Commissaires dans l'instance de l'expropriation plus haut citée ont terminé les procédures d'évaluation et déposé leur rapport de telle évaluation au bureau du soussigné, ainsi que le requiert la loi, et que mardi, le premier jour de décembre prochain, à dix heures de l'avant-midi ou aussitôt que le conseil pourra être entendu, ledit rapport sera soumis à la Cour Supérieure pour le District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en Division de Pratique (Chambre No 31) au Palais de Justice de cette Cité, pour être homologué.

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Cité.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 12 novembre 1908.



## ST. ANTOINE ST.

(5th Section)

In the matter of expropriation for the widening of St. Antoine street (5th section), South and North sides, from Guy street to Fulford street, in the St. Antoine ward of the City of Montreal.

### PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Commissioners in the above mentioned matter of expropriation have completed the proceedings of appraisal and deposited their report of such appraisal in the office of the undersigned, as required by law, and that on Tuesday, the first day of December next, at half past ten of the clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard, the said report will be submitted to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the division of practice (room No. 31) at the Court-House of this City, for homologation.

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, 12th Nov. 1908.



## Avis Public

### Règlement No 385

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé "REGLEMENT No 385 CONCERNANT LE MAINTIEN ET LE BON FONCTIONNEMENT DE LA BIBLIOTHEQUE TECHNIQUE DE LA CITE DE MONTREAL".

L.-O. DAVID,  
*Greffier de la Cité.*

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,  
HÔTEL DE VILLE,  
Montréal, 12 novembre 1908.



## Public Notice

### By-Law No. 385

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred upon it by the charter of the said City, has adopted a by-law known as "BY-LAW No. 385 CONCERNING THE MAINTENANCE AND GOOD MANAGEMENT OF THE TECHNICAL LIBRARY OF THE CITY OF MONTREAL".

L. O. DAVID,  
*City Clerk.*

CITY CLERK'S OFFICE,  
CITY HALL,  
Montreal, 12th Nov. 1908.